
1 

 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének  2012. február 15. 
napján megtartott rendkívüli nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Kovács Sándor polgármester, Benke Marcell alpolgármester, Bodzás 
István, Mikulán László, Perneki László, Vetró Józsefné képviselő. 
 
Meghívottak: Erdélyi Sándorné dr. jegyző, Gila Mihályné aljegyző, Forgács Sándorné 
pü. csop. vezető, Dr. Herczeg Ágnes közbeszerzési szakértő 
 
 
Kovács Sándor polgármester: Tisztelettel köszöntöm, a mai képviselő-testületi ülés 
valamennyi résztvevőjét. Megállapítom, hogy a testületi ülés határozatképes, jelen van 6 
fő, az ülést megnyitom. 
 
Javasolom, hogy a rendkívüli ülés jegyzőkönyv hitelesítőinek Perneki László és Vetró 
Józsefné képviselőket.  
 
Aki egyetért a javaslattal kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza: 
 
12/2011. (II. 15.) 
 
Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők megválasztása 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2012. február 22-én 
megtartott rendkívüli nyílt ülése jegyzőkönyv hitelesítőinek Perneki László és 
Vetró Józsefné képviselőt megválasztotta. 

 
A mai testületi ülés napirendje a következő: „Lippa és Csanádpalota közös Határon 
Átnyúló pályázata keretében megvalósuló közúti infrastruktúra-fejlesztéshez 
kapcsolódó tervezési feladatok ellátása” tárgyában indított közbeszerzési eljárás 
eredményének megállapítása. 
 
Aki a napirendet elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza: 
 
13/2012. (II. 15.) Kt.h.  
 
Tárgy: Napirend elfogadása 

 
H a t á r o z a t 
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Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2012. február 15-i 
ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 

 

„Lippa és Csanádpalota közös Határon Átnyúló pályázata keretében 
megvalósuló közúti infrastruktúra-fejlesztéshez kapcsolódó tervezési feladatok 
ellátása” tárgyában indított közbeszerzési eljárás eredményének megállapítása.  

 
Kovács Sándor polgármester: Ez a pályázat 2010. januárjában került benyújtásra. A 
pályázat állásáról 2010. december 29-i testületi ülésen került sor a képviselő-testület 
tájékoztatására. 2011. februárjában módosítottuk az önerő összegét az euró árfolyam 
változása miatt. Ugyanezen év májusában volt a szerződéskötés. Az előző képviselő-
testület adta be a pályázatot, de a döntéseket a jelenlegi képviselő-testületnek kellett 
meghozni.  
 
Megérkezett Jancsik Zoltán képviselő, így a képviselő-testület létszáma 7 főre 
módosult.  
 
A mai számítások alapján  az önerő 670 E Ft, amikor a támogatási szerződés aláírásra 
került 5.000 € támogatás leutalásra került.  
 
Dr. Herczeg Ágnes közbeszerzési szakértő: Az értékhatár alapján 3 cég került 
meghívásra. A három cég közül kettő ajánlata érkezett meg. A DELTATERV ajánlati 
ára 10 millió 400 E Ft, a COWI  Magyarország Kft. ajánlata 16 millió Ft volt. Mindkét 
ajánlat hiányos volt,  a hiánypótlási felszólításnak a DELTATERV Kft. tett eleget. Így 
javaslom, hogy ő kerüljön nyertesként kihirdetésre.  
 
Mikulán László képviselő: Több alkalommal értetlenségemnek adtam hangot, mivel 
nem tudom, hogy milyen döntés alapján került ez most a testület elé és milyen útról van 
szó. Ezért próbáltam a testületi ülések jegyzőkönyvei alapján utána járni a dolgoknak. 
2010. január 15-én még 12 fős a képviselő-testület, amelyen napirendként szerepelt a 
Lippa-Csanádpalota közös pályázatának benyújtása, önerő biztosítása tervezési 
dokumentumok kidolgozása a közúti infrastruktúra fejlesztése érdekében. Arról az 
ülésről hiányzott Bodzás István, Mikulán László, Németi Bálint,  Debreczeni Tamás és 
Perneki László képviselő. A jelenlévők támogatták a határozati javaslatot. Kifogásolom 
azt, hogy ez rendkívüli ülésen került megtárgyalásra és a Pénzügyi Bizottság nem 
tárgyalta. 2011. február 23-i testületi ülésen viszont jelen volt mindenki és a határozati 
javaslatot mindenki támogatta. Problémám az, hogy nincs hivatkozva milyen számú 
határozattal fogadtuk el az előzményeket.  
 
Perneki László képviselő: Gyanússá vált, hogy a Pénzügyi Bizottság döntése alapján. 
Tudjuk azt, hogy a Pénzügyi Bizottság javasol, majd a testület dönt. Hiányolom, hogy a 
pályázat nem került ismertetésre, mert nem biztos az, hogy az a jó, hogy 2-3-an 
döntenek. Nekem is az a véleményem, hogy ha ilyen volumenű összegről döntünk, 
akkor azt ismertetni kellene. Ami aggályos még, hogy nem jó az, hogy beadtuk a 
pályázatot még 2010-ben és most kezdünk terveztetni, ki tudja, hogy mikor történik 
meg a valóságban ez a fejlesztés. Többször elmondtuk már, hogy a 
szennyvízberuházással nagyon nagy fába vágtuk a fejszét. Lesz még ilyen pályázatunk, 
amit két éve adtunk be? Nem jó fényt vet rá, hogy egyetlenegy érvényes pályázó van. 
Olyan dolgokat csináltunk a pályázat körül, ami egyértelműen bizalmatlanságra adott 
okot.  



3 

 

Kovács Sándor polgármester: Itt arról van szó, hogy rendes magyar közúti szabálynak 
megfelelő utat terveznek, amit nem a csanádpalotai önkormányzatnak kell 
megvalósítani. Ezeket a terveket a Magyar Közút NIK Zrt meg tudja valósítani. 5 %-os 
önerővel tudjuk ezt a pályázatot benyújtani. Magyarországon még egy ilyen pályázat 
nincs, hogy 600 E Ft-os önerővel tudunk egy 13 millió Ft-os tervet készíteni. 3 pályázó 
volt meghíva, 2 adott ajánlatot, viszont az egyik a hiánypótlásnak nem tett eleget. Elég 
sokat beszéltünk erről  az útról, azt is tudomásul veszem, hogy az előző döntéseket 
tegyük az előterjesztéshez, hogy nyomon követhető legyen. További ilyen jellegű 
pályázatunk nincs. Van még egy kerékpártároló pályázat, a beruházást áprilisig kell 
megvalósítani, további pályázatunk a szennyvízberuházáson kívül nincs.   
 
Erdélyi Sándorné dr. jegyző: A Közbeszerzési Szabályzat alapján az ajánlattételi 
felhívás jóváhagyása a Pénzügyi, Gazdasági és Területfejlesztési Bizottság hatásköre.  
 
Benke Marcell alpolgármester: Valóban sokszor volt utakról szó. Az idén kiírásra 
került mezőgazdasági út, dűlőút fejlesztési pályázatról beszéltem annak kapcsán, hogy 
lehetne más útszakaszokra is elindulnunk, de ez nem egy komoly közúti 
szabványszerinti út, hanem egy zúzott kővel elkészített útalapnak tekinthető. Amelyik 
útról van szó az szabványos, kamionforgalomra alkalmas út.  
 
Perneki László polgármester: A tervezési szerződés tervezet egy sablon. Máskor 
mindig kapnak egy tájékoztatót a pénzügyi bizottság üléséről a nem bizottsági tagok, az 
a kérésem, ha bármilyen pénzügyi bizottsági ülés van, küldjenek egy tájékoztatót.  
 
Kovács Sándor polgármester: Ez az út kimondottan a polgármester földjét is érinti, de 
a polgármester nem tud erről az útról bekanyarodni.  
 
Aki elfogadja az ajánlatot, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozza:  
 
14/2012. (II. 15.) Kt.h.  
 
Tárgy: „Lippa és Csanádpalota közös Határon Átnyúló pályázata keretében 
megvalósuló közúti infrastruktúra-fejlesztéshez kapcsolódó tervezési feladatok ellátása” 
tárgyú közbeszerzési eljárás eredményének megállapítása. 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Lippa és 
Csanádpalota közös Határon Átnyúló pályázata keretében megvalósuló közúti 
infrastruktúra-fejlesztéshez kapcsolódó tervezési feladatok ellátása”  tárgyú 
közbeszerzési eljárás nyertesének a 

 
Cégnév: DELTATERV Tervező és Fővállalkozó Kft. 

Székhely:6720. Szeged, Arany János u. 7.  
 

alatti ajánlattevőt hirdeti ki. 
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A vállalkozási szerződést a jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal jóváhagyja, 
felhatalmazza a polgármestert annak aláírására. 

 
Határozatról értesítést kapnak: 
1.) DELTATERV Tervező és Fővállalkozó Kft. 6720. Szeged, Arany János u. 7. 
2.) Kovács Sándor polgármester Csanádpalota 
3.) Bán Teodóra pályázatkezelő Csanádpalota 
4.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Csanádpalota 

 
Kovács Sándor polgármester: Szerbiával lesz pályázati lehetőség 5 %-os önerővel. 
Megkérem a kulturális bizottság elnökét a pályázat előkészítésével.  
Megállapítom, hogy mai ülés napirendje megtárgyalásra került, a testületi ülést 
bezárom.  
 

K.m.f.t.  
 
 

Kovács Sándor       Erdélyi Sándorné dr. 
 polgármester         jegyző 
 
 
Perneki László       Vetró Józsefné 
     jkv. hit.               jkv. hit.  
 
 
 

 
           


